
VERSLAG BO 17/09/2024 (ONLINE) 
 

Aanwezig: 

staf: Isabel Poelmans (tot 20u45) 

bestuursleden: Pieter Van Laere, Nathalie Nouwen (verslag), Josef Szekeres, Tiebe Van 
Nieuwenhove, Alexandra Gevaert, Christophe Fonteyne 

Verontschuldigd: Kathleen Monten 

 

1/ Goedkeuring verslag 05/08/2024 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

2/ BO & staf 

 

3/ Financiën 

Tom Leys geeR een overzicht van de financiële situaUe op basis van de analyUsche rapportage. Hij 
stelt duidelijk dat niet hij aan het stuur zit van deze rapportage, maar wel het BO, dat moet aangeven 
welke gegevens ze expliciet voorgesteld willen zien. 

Het uitgangspunt van deze rapportage is steeds het beleidsplan ingediend bij Sport Vlaanderen. 

De rapportage is opgesplitst in 3 delen : 

1/ Algemene werkingssubsidies (VORMEN – STIMULEREN – BOEIEN) 

2/ Beleidsfocussen (extra subsidies die 1 op 1 ingezet moeten worden i.k.v. de beleidsfocus in 
kwesUe) 

3/ Algemene werkingskosten 

In de rapportage wordt telkens de reële situaUe uitgezet t.o.v. begroUng en totale subsidie. Ook de 
situaUe van de voorbije jaren wordt nog meegenomen in deze rapportage. 

De prognoses worden nu nog gemaakt op basis van het aantal maanden t.o.v. het volledige jaar. 
Aangezien er duidelijk periodes zijn met veel meer (bvb oktober-november) en veel minder uitgaven 
(bvb juli-augustus), zal daar volgend jaar rekening mee gehouden worden bij het opmaken van 
prognoses. 

Het zou gemakkelijker zijn om het boekjaar te laten samenvallen met een schermseizoen, maar dat 
wordt niet toegelaten door Sport Vlaanderen. 

Het verwerven van structurele extra inkomsten om de uitgaven van het 3-wapenbeleid en van de 
kampioenschappen te dekken blijR cruciaal. Er zal een apart ‘begroUngs-BO’ worden ingepland. 
(acUepunt : Isabel) 

 

4/ Operationeel 

a) Algemene werking 

De AV zal plaatsvinden op 28 november in Zemst. 

Agenda : 



- Prijsuitreiking VSB-bekers (wegens te weinig tijd op het FFE) 

- Aanvaarding nieuwe leden 

- Eventuele ereleden 

- Voorstel BP 2025-2028 + BF Fencing Evolutions en Gemaskerd plan 

- Wijziging intern reglement + tuchtreglement 

- Benoeming leden commissie Veilig sporten 

- Benoeming en verkiezing poule beroeps- en geschillencommissie 

- Verkiezing eventuele kandidaat-bestuurder 

- Vooruitzicht begroting 2025 

 

b) Start seizoen 2024-2025 

Isabel toont het overzicht van de aangevraagde licenties tot datum vergadering : 

schermers 474 

Administratief 14 

Coach 18 

Arbitrage 1 

EFC 40 

FIE 42 

 

c) Beleidsplan 2025-2028 

Het nieuwe beleidsplan en beleidsfocussen werden ingediend op 10 september. 

In de loop van september en oktober controleert Sport Vlaanderen de ingediende documenten en 
volgen er bilaterale gesprekken. In november/december geeft Sport Vlaanderen advies aan de 
bevoegde minister m.b.t. de erkenning en de subsidiëring. Uiterlijk 15 januari 2025 valt de beslissing. 

 

d) Jaaractieplan 

Flemish Fencing Event 

128 deelnemers / positieve reacties 

De foto’s werden ondertussen al beschikbaar gesteld op de website. Er werd een evaluatiefomulier 
verstuurd naar alle deelnemers. 

De staf heeft al een eerste evaluatie opgemaakt. Er wordt ook een evaluatie ingepland met BO-leden, 
op maandag 7 oktober. Op basis van beide evaluaties zal het draaiboek worden aangepast en zullen 
rollen voor tijdige voorbereiding alvast verdeeld worden voor de editie van 2025. 
 
Vormen 

Sportkaderopleiding 

- FFE bijscholing trainers :  

o 6 trainers floret met Marc Pichon 

o 6 trainers degen met Werner Huysmans  



o 3 trainers sabel met Norbert Van Loon (ipv Seppe Van Holsbeke) 

- FFE bijscholing scheidrechters : 5 scheidsrechters namen deel  

- Goedkeuring nieuwe opleidingsstructuren (zie pakket) 

- Start2coach in de clubs (eventueel clusteren van verschillende clubs samen of per provincie 8 
kandidaten vinden) 

Kind reminder gestuurd (deadline 18 September) (S2C Schermen binnen de schermkringen.xlsx 
(sharepoint.com) 

- Update voortgang cursusteksten Trainer C: TRC Cursusteksten.xlsx 

- Solidarity Programme (EFC): deelname Thomas Claes (floret), Laurent Ghijs (degen) 

 

Stimuleren 

- 3-wapenbeleid 

o De engagementsverklaringen (+ opdrachtenformulier) staan op website en zijn 
ondertekend en tegengetekend teruggestuurd. 

• Degen 26 waarvan 1 trainer (Laurent Ghijs) 

• Sabel 8 

• Floret 1 

o Begin 2025 komt er een eerste tussentijdse evaluatie van de werking van het 3-
wapenbeleid van dit seizoen. (actiepunt : Nathalie) 

o Het tijdig aankondigen van de kadertrainingen blijft een aandachtspunt en bepaalt voor 
een groot stuk de aanwezigheden. (actiepunt : Tom Harding & Mathies) 

o Nu al merkbaar : grotere betrokkenheid / gedragenheid sportcommissie 
(wapencoördinatoren betrokken bij inschrijvingen/selecties van de nationale 
topsportcommissie) 

- Clubondersteuning 

o Sessies clubbestuurders FFE succesvol. 

o Werking VSB -> Historische commissie wordt gereanimeerd (kandidatuur Laurens De 
Strijker in pakket). 

o Overige sessies (VSB-bekers, Veilig Sporten, Ophardt) ook zeer positief onthaald. 

o Nieuwe clubs : Schermers Groeningeveld (eerste leden zijn geregistreerd) / Hema 
(Historisch Schermen Roeselare). 

- VSB-Beker : definitieve planning + aangepast reglement naar de clubs op donderdag 19 
september. 

 

Boeien 

- Uitleendienst  

o 1 enrouleur te herstellen 

o N.a.v. de gegevensverzameling i.k.v. het nieuwe beleidsplan zal een grondige 
inventarisatie van de materialen in omloop (uitleendiensten VSB, Moev, SV en sportwerk) 
worden uitgevoerd. (actiepunt : staf) 



- Partnerdossiers 

o Stavaza? Joram heeft de overeenkomsten doorgenomen en de conclusie is dat 
dergelijke contracten moeilijk toe te passen zijn en weinig opbrengen. Het is voor de VSB 
beter om een ‘vaste’ overeenkomst af te sluiten (een vast jaarlijks bedrag t.o.v. publiciteit op 
onze website, in de nieuwsbrief, initiaties e.d. Variabele bedragen zijn niet te controleren of 
op te volgen. 

o Er moeten nog heel wat leads opgevolgd worden, o.a. Leon Paul Londen, ABB, 
CEBEO, … Gezien de noodzaak van de fondsenwerving (cf. infra) zal een extra vergadering 
worden ingepland i.v.m. de budgetten en de financiering van onze activiteiten. (actiepunt 
BO-leden : te verdelen tijdens de budgetvergadering) 

 

g) Beleidsfocussen 

- BF piraatjes : Opstellen van plan om BF te maximaliseren > vanaf oktober. 

- BF PISKO - Achter de schermer : Opstellen van plan om BF te maximaliseren > vanaf oktober. 

- BF JSP - gemaskerd plan : Herwerkt in nieuw beleidsplan maar bevraging eind 2024 nog 
volgens oud reglement. 

 

5/ Opvolging actiepunten vorige vergadering 

Er moet dringend een extra vergadering worden ingepland om, enerzijds, het budget 2025 te 
bespreken en de implicaties van de investering in het 3-wapenbeleid en in de kampioenschappen 
voor het budget algemene werking te becijferen, en, anderzijds, initiatieven te bespreken die voor 
extra middelen zorgen om deze investeringen structureel te kunnen verder zetten. (actiepunt : 
Isabel) 

 

6/ Opvolging interne werkgroepen 

a. SPORTTECHNISCHE COMMISSIE – STRATCOM VSB (geen update aangezien Kathleen afwezig is) 

b. WERKGROEP INTERN REGELEMENT 

o Verslagen en info in pakket. Verder gewerkt aan update intern en 
tuchtreglement 

c. UPDATE MEDISCHE EN ETHISCHE COMMISSIE 

o Wordt nog in 2024 samengebracht en hervormd. 

d. UPDATE VLAAMSE (TOP)SPORTCOMMISSIE 

o Verslag in pakket. 

o Het mandaat van de Vlaamse sportcommissie wordt goedgekeurd, met de 
uitdrukkelijke wens dat de wapencoördinatoren op maandag voormiddag 
(voor de goedkeuring van de selecties) geraadpleegd worden i.v.m. de te 
nemen beslissingen. 

e. UPDATE RAC 

o Verslag binnenkort beschikbaar. 

 

7/ Opvolging externe werkgroepen 

a. UPDATE NATIONALE ARBITRAGE COMMISSIE 



o Vergadering op 2 september (verslag binnenkort beschikbaar) 

b. UPDATE NATIONALE TOPSPORTCOMMISSIE / 

c. UPDATE NATIONALE WEDSTRIJD COMMISSIE 

o Verslag van 13 augustus in pakket. 

 

8/ Tafelronde 

Isabel en Nathalie hebben Ujdens een onderhoud met Wim Meiresonne van (top)Sport Vlaanderen 
gepleit voor begeleiding in het traject naar de hernieuwing van het topsportstatuut, deze keer opde 3 
wapens. Meiresonne heeR erin toegestemd om een topsportmanager aan te stellen voor onze 
federaUe om ons en onze sport alvast beter te leren kennen. Er wordt nu van ons verwacht dat we 
een nota opstellen met de basis van ons traject (het 3-wapenbeleid- met de prestaUe-trap). 
Belangrijk voor Sport Vlaanderen zijn de grotere ‘vijver’ met kandidaat topsporters, duidelijke 
selecUecriteria, een groeicurve, club-overschrijdende trainingen. 

 


